



## QINGDAO NO.1 INTERNATIONAL SCHOOL OF SHANDONG PROVINCE

232 Songling Road  
Qingdao 266101 China  
<http://qiss.org.cn>  
Tel: +86-532-6889-8888  
Fax: 86-532-88908876

Dear Parents and Guardians,

I am writing this letter to inform you about a very important event that will take place in our school from March 5<sup>th</sup> to 9<sup>th</sup>, this coming week.

- WHAT:** Accreditation Visit from Western Association of Schools and Colleges (WASC)
- WHERE:** QISS campus, with all members of our school community
- WHO:** A four person accreditation team composed of a School Director, an Assistant Principal, a Head of Curriculum and Instruction and a Math Teacher
- WHY:** To evaluate all of QISS' academic programs, organizational structure, student support, and resource programs in order to maintain the school's accreditation status for the next 6 school years

The accreditation process is the most vital event that takes place in an international school every 6 years. It is an evaluation process for our school community and a quality control process for all our systems and programs. Maintaining an accredited status from this worldwide organization (WASC) means a valid QISS high school diploma and grades for all levels below 12<sup>th</sup> grade. The accredited QISS high school diploma enables our graduates to be accepted by the most prestigious universities around the world.

QISS produced a self-study report of 225 pages, which describes what we do and what our students should know and be able to do. The PTA Executive Board, through its representatives, was involved in generating this report. The parents' voice is important to this accrediting body. Additionally, this WASC accreditation team will sit down with the PTA Executive Board to have a conversation about their experiences at QISS and most of all, their involvement in making sure QISS offers the most appropriate learning environment for their children.

And so, on behalf of the leadership team, I would like to inform you about this process. Thank you for your support and participation in this exciting community process. The outcome of this visit will provide us direct guidance in making our school and community stronger and more rigorous. Let's all have a very successful accreditation process and experience.

With a Mindful Heart,

Dr. Jay B. Teston



# QINGDAO NO.1 INTERNATIONAL SCHOOL OF SHANDONG PROVINCE

232 Songling Road  
Qingdao 266101 China  
<http://qiss.org.cn>  
Tel: +86-532-6889-8888  
Fax: 86-532-88908876

亲爱的家长和监护人们，

在此我想通知大家，在即将到来的一周，从3月5日到9日，学校将会迎来一个重要的日程安排。

事件： WASC 专家认证组来访，将对学校进行审核和认证

地点： QISS 学校，全程会有全社区成员的参与

人物： 由4名专家组成的认证评审小组，组员为一名校长，一名助理校长，一名教研组负责人以及一名数学老师

原因： 评审 QISS 的教学项目，组织架构，对学生的教育与帮助，以及后备资源项目。目的是为学校在未来的6年内通过本次 WASC 认证

每6年一次的认证对于国际学校来说至关重要。这是一个评审学校社区和教育系统，控制提高教学质量的综合认证的过程。本年度再次通过 WASC 的认证对全校都至关重要。经过认证的 QISS 高中毕业文凭可以帮助我们的毕业生得到世界范围内优秀大学的认可。

QISS 提交了一份 225 页的认证报告，报告的主要内容是我们往年的发展与工作范畴，并对学生的学习内容和进步进行了综合的阐述。家校委员会的代表成员们也参与了生成报告的工作。家长们的意见和看法对认证来说相当重要。此外，评审认证专家组也将与家校委员会成员们进行工作会议，畅谈家长们对 QISS 的感受，以及他们的日常参与，确保 QISS 为孩子们提供最适宜的学习环境。

我谨代表学校管理团队，向大家解释以上事项。感谢您对学校一如既往的支持并参与我们的活动。本次认证评审组的来访将带来直接的指导，帮助我们成长为更加壮大与严谨的国际学校。让我们共同努力，迎接即将到来的认证评审，我们一定会获得成功。

With a Mindful Heart,

Dr. Jay B. Teston



## QINGDAO NO.1 INTERNATIONAL SCHOOL OF SHANDONG PROVINCE

232 Songling Road  
Qingdao 266101 China  
<http://qiss.org.cn>  
Tel: +86-532-6889-8888  
Fax: 86-532-88908876

학부모님과 보호자분들께,

다음주 3월 5일부터 9일까지 학교에서 진행되는 매우 중요한 행사에관하여 학부모님께 공지말씀드립니다.

- 무엇: Western Association of Schools and Colleges (WASC) 인증기관 방문
- 장소: QISS 캠퍼스(학교 전체 커뮤니티와 함께)
- 누구: 학교 디렉터, 교감, 커리큘럼 및 지도책임자, 수학교사로 이루어진 4 명의 인증팀
- 방문이유: QISS 에서 제공하는 학업과정 프로그램, 조직도, 학생지원, 리소스프로그램이 인증기관으로부터 앞으로 6 년간 재인증 가능여부에 관한 전반적 평가

본 재인증 과정은 국제학교에서 매 6 년마다 필수로 이루어지는 매우 중요한 행사입니다.

본 평가과정을 통하여 교내 시스템과 프로그램이 질적으로 잘 이루어지고 있는지를 조사하게 됩니다. 이러한 과정을 통해 재인증을 받게되면 QISS 의 고등학교 졸업장 및 12 학년동안의 전 과정이 WASC 의 인증기관으로 부터 보장되게 됩니다. 그렇게 됨으로 전세계에 있는 대부분의 대학에서 본교 졸업장이 인정받을 수 있기 때문입니다.

QISS 는 225 페이지에 달하는 그동안 학생들의 모든 교내외에서의 활동내역을 담은 자력평가서(self-study)를 제공했습니다. PTA 임원회 또한 본 평가서에 참여하였습니다. 학부모님들의 의견은 이번 인증에 매우 중요한 역할을 하게됩니다. 이에 더하여 WASC 인증팀은 PTA 임원들과 만나 직접 의견과 그동안 학교에서 진행되왔던 모든 내용과 행사들을 들어보는 자리를 마련할 예정입니다.

저는 리더십팀을 대표하여 이 진행과정을 여러분께 전달해드리고 싶습니다. 이 과정에 참여해주시고 지원해주시는 학부모님들께 감사의 말씀 전하고 싶습니다. 이러한 진행과정을 통해 더욱더 단합된 커뮤니티 구성과 엄격한 학교운영방침에 도움이 되리라 생각합니다. 이번 재인증 심사를 성공적으로 마치기 위하여 많은 협조 부탁드립니다.

With a Mindful Heart,

Dr. Jay B. Teston